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Protokół nr XLII/2013 

z przebiegu obrad  Sesji Rady Gminy 

odbytym w dniu  28 listopada 2013r. 

Stan Rady Gminy 15 radnych, w Sesji udział wzięło 13 radnych. 

Ponadto w Sesji udział wzięli goście zaproszeni: 

 

1. Zbigniew Barski        Wójt Gminy 

2. Anna Kowaluk        Skarbnik  Gminy 

3. Alicja Antkiewicz         Radca Prawny UG 

4. Wanda Łakoma                           Sekretarz UG 

5. Ireneusz Solecki        Kierownik Referatu UG 

6. Jerzy Kwaśny         Kierownik Referatu UG 

7. Bogusława Tulimowska       Kierownik Referatu UG 

8. Joanna Nestorowicz                     Kierownik Referatu UG 

9. Krystyna Buchowicz        Kierownik Referatu UG 

10. Alicja Kwiatkowska – Bąk       Inspektor 

11. Anna Konastanty        Podinspektor 

12. Jadwiga Kobierecka         Koor.ds. Profil. i Rozw. Probl. Alkoh. 

13. Natalia Zdónek        Kierownik SPZOZ w Stargardzie Gubińskim 

14. Anna Przyborska         Dyrektor Szkoły 

15. Joanna Smolarek        Dyrektor Szkoły 

16. Dorota Chacuś        Sołtys 

17. Urszula Peron                    Sołtys 

18. Teresa Stadnik        Sołtys 

19. Zbigniew Lider         Sołtys 

20. Aniela Nesterowicz        Sołtys 

21. Edyta Zajkowska         Sołtys 

22. Tadeusz Sarnecki        Sołtys 

23. Małgorzata Łuszczyńska        Sołtys 

24. Tadeusz Solecki        Sołtys 
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Stan Rady Gminy to 15 radnych, obecnych 13 radnych sprawia, że Sesja Rady Gminy jest 

prawomocna do podejmowania wszelkich uchwał decyzji i ustaleń. 

Obecność na Sesji dokumentują listy obecności radnych i gości, które stanowią załącznik do 

niniejszego protokołu. 

 

Do punktu 1: 

Otwarcie i przyjęcie porządku obrad XLII Sesji Rady Gminy. 

Przewodniczący Rady Zbigniew Zygadło otworzył obrady XLII Sesji Rady Gminy. Następnie 

powitał Radnych, Sołtysów oraz wszystkich zaproszonych gości. W dalszej kolejności 

Przewodniczący Rady Zbigniew Zygadło poinformował, że Sesja Rady Gminy jest 

nagrywana, przedstawił porządek obrad, wprowadzając punkt dotyczący rozpatrzenia i 

przyjęcia projektu uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie gminy. Następnie  

zadał pytanie dotyczące ewentualnych wniosków formalnych, Przewodniczący Komisji 

Zdrowia, Oświaty, Kultury i Pomocy Społecznej Krzysztof Irisik złożył wniosek formalny o 

zdjęcie z porządku obrad punktu 8 dotyczącego przedstawienia i przyjęcia projektu uchwały 

w sprawie zmiany Uchwały Rady Gminy Gubin Nr XXXVIII/146/2002 z dnia 27 lutego 

2002r. w sprawie ustalenia sieci oraz obwodów szkół podstawowych i gimnazjów na terenie 

gminy Gubin, Przewodniczący Rady poddał wniosek pod głosowanie, wniosek został przyjęty 

5 za przy 4 przeciw i 4 wstrzymujących. Kolejny wniosek formalny złożył radny Edward 

Szafrański w sprawie przeniesienia punktu 7 jako punkt 2  do porządku obrad, 

Przewodniczący Rady poddał wniosek pod głosowanie, wniosek został przyjęty 12 za przy 1 

wstrzymującym, następnie podał pod głosowanie cały porządek obrad z naniesionymi 

poprawkami, który został przyjęty 12 za przy 1 wstrzymującym. Przewodniczący Rady 

stwierdził, że na 15 radnych obecnych jest 13, co sprawia, że Sesja Rady Gminy jest 

prawomocna do podejmowania wszelkich uchwał decyzji i ustaleń. 

Do punktu 2: 

Przedstawienie i przyjęcie projektu uchwały w sprawie programu współpracy z 

organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy 

z dnia 24 kwietnia 2003r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na rok 

2014. 

Anna Konstanty podinspektor UG przedstawiła i uzasadniła projekt uchwały w sprawie 

programu współpracy z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w 
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art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003r. o działalności pożytku publicznego i o 

wolontariacie na rok 2014. 

Przewodniczący Rady Zbigniew Zygadło poddał pod głosowanie  projekt uchwały w/w 

sprawie. Projekt uchwały został przyjęty 12 za przy 1 wstrzymującym. 

 

Do punktu 3: 

Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

Odpowiedzi udzielił Wójt Gminy Zbigniew Barski – na ostatniej sesji Rady Gminy wpłynęła 

interpelacja dotycząca Państwa Staszak, w tej sprawie  odbyła się komisja na której został 

poruszony problem tych Państwa, sprawa jest w trakcie rozwiązywania, odbyła się rozmowa z 

projektantem, który będzie wykonywał dokumentacje techniczna w celu zagospodarowania 

budynku po byłej strażnicy w Strzegowie. Dwie rodziny wielodzietne otrzymają tam 

mieszkania. Kolejną interpelację złożyła radna Mirosława Strzelbicka dotyczącą mostów w 

m. Stargard Gubiński, temat ten był przedmiotem rozprawy administracyjnej z inspektorem 

nadzoru budowlanego, została wykonana ekspertyza tych mostów w wyniku której podjęto 

decyzje rozbiórki mostów. Na obecną chwilę zostały rozesłane oferty na wykonanie projektu 

dokumentacji technicznej aby wybudować nowe mosty. Kolejnych odpowiedzi na 

interpelację udzielił  Kierownik Referatu Gospodarki Komunalnej Jerzy Kwaśny- wpłynęła 

również interpelacja od radnego Stanisława Fudymy dotycząca wyrównania drogi gminnej 

wewnętrznej  w m. Sękowice prowadzącej  w kierunku oczyszczalni ścieków, informuję, iż ze 

względu na inwestycję jaka rusza na tamtym terenie, drogą tą będzie się poruszał ciężki sprzęt 

więc wyrównanie drogi nastąpi po zakończeniu inwestycji. Kolejna interpelacja wpłynęła od 

Przewodniczącego Rady a dotyczyła ona wycięcia krzaków i naprawienia lampy przy posesji 

nr 39 w Bieżycach, informuję, że krzaki zostały wycięte, natomiast nie otrzymaliśmy jeszcze 

odpowiedzi na pismo ze Straży Pożarnej w celu wypożyczenia dźwigu, po użyczeniu dźwigu 

będziemy mogli wymienić żarówkę w tej  lampie, następna interpelacja kierowana również od 

Przewodniczącego Rady dotycząca doświetlenia skrzyżowania w Bieżycach, informuję, że 

zostanie zrobione zlecenie na wykonanie doświetlenia. Sołtys wsi Grabice Edyta Zajkowska 

złożyła wniosek dotyczący usunięcia poskładanych odrostów żywopłotu i śmieci z placu 

zabaw, informuję, że poskładane odrosty i śmieci zostały usunięte, natomiast jeśli chodzi o 

utwardzenie drogi w miejscu gdzie zawraca autobus szkolny informuję, że droga zostanie 

utwardzona po przesunięciu środków w budżecie, jeśli chodzi o dodatkową lampę przy bloku 

w Grabicach to zostanie ustawiona w 2014r.    
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 Do punktu 4: 

Interpelacje i zapytania radnych. 

 

Radny Stanisław Fudyma złożył interpelację w sprawie dofinansowania do zabytkowego  

kościoła w Sękowicach, zadanie to zostało wycięte z budżetu gminy  na 2014r., prośba o 

uwzględnienie jakiejkolwiek kwoty na ten cel. 

Radny Szymon Naglik złożył interpelacje w sprawie informacji na temat trwającego 

postępowania w Urzędzie Skarbowym dotyczącego nieprawidłowości, które miały miejsce w 

Zakładzie Usług Komunalnych w Polanowicach. 

Odpowiedzi udzielił Wójt Gminy Zbigniew Barski  informując, iż na obecną chwilę 

przesłuchiwani są świadkowie, więcej informacji nie otrzymaliśmy. 

Radny Ryszard Eret złożył interpelacje w sprawie budowy oczyszczalni ścieków, czy 

zaczniemy w tym roku czy zadanie to zostanie przełożone na przyszły rok. 

Odpowiedzi udzielił Wójt Gminy Zbigniew Barski  wyjaśniając, iż jesteśmy po przetargu, 

uzupełniane są teraz informacje do przetargu z którego wyłoniony zostanie wykonawca, 

została podpisana umowa z Narodowym Funduszem Ochrony Środowiska z której wynika, że 

termin budowy oczyszczalni uzgodniony jest do 30 czerwca 2014r,. na pozostałe 

oczyszczalnie które niezakwalifikowały się do pierwszego etapu,  przygotowywana jest 

dokumentacja techniczna i wniosek zostanie złożony do 30 kwietnia 2014r.  

Radny Krzysztof Irisik złożył interpelację w sprawie parkingu który miał zostać wybudowany 

przy Gimnazjum w Czarnowicach, środki na ten cel zostały przesunięte na budowę Orlika w 

Chlebowie, czy istnieje możliwość aby te środki ponownie wróciły na wybudowanie 

parkingu. 

Odpowiedzi udzielił Wójt Gminy Zbigniew Barski, informując, iż środki te zostały 

wykorzystane na budowę Orlika, dzięki temu mogliśmy strać się o dofinansowanie. Obecnie 

będzie wykonywana termomodernizacja  Gimnazjum w Czarnowicach. Dzięki tamtemu 

przesunięciu ponownie wystąpiliśmy o dofinansowanie ze środków unijnych. Jest to lepsze 

wykorzystanie środków finansowych gminy niż budowa parkingu przy Gimnazjum w 

Czarnowicach finansowana w całości ze środków własnych gminy. 

Do punktu 5: 
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Informacja Wójta o działaniach w okresie międzysesyjnym. 

Działania w okresie międzysesyjnym: 

 Spotkanie z mediami: gazeta tygodniowa, radio zachód, telewizja, 

 Spotkanie z mieszkańcami, Sołtysami; 

 Rozprawa administracyjna w Krośnie Odrzańskim w sprawie zarwanych mostów, 

 Spotkanie z projektantami w sprawie zagospodarowania budynku po byłej strażnicy w 

Strzegowie, 

 Narady Kierowników 

 Spotkanie z Zarządem Dróg Wojewódzkich w sprawie zbiornika w Jaromirowicach, 

 Spotkanie z Burmistrzem Gubina w sprawie wspólnej sesji, która odbyła się 27 

listopada 2013r., 

 Spotkanie z Panem Chinalskim, który reprezentuje Grupę Rybacką, 

 Wyjazd wójtów na spotkanie w Bobrowicach, tematem rozmowy były środki Grupy 

Rybackiej, 

 Wyjazd do Zielonej Góry w celu podpisania umów związanych z projektami 

realizowanymi przez gminę, 

 Ocena projektów w Grupie  Rybackiej jak i Grupie Łużyckiej, 

 Spotkanie w Kole Łowieckim Zając Chlebowo w celu obchodów rocznicowych Koła. 

 

Do punktu  6: 

Przedstawienie i przyjęcie Gminnego Program Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych na 2014r. 

Koordynator ds. Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych Jadwiga 

Kobierecka przedstawiła i uzasadniła Gminny Program Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych. 

Przewodniczący Rady Zbigniew Zygadło poddał po głosowanie w/w Program, który został 

przyjęty 11 za przy 1 wstrzymującym. 

Radna Anna Durawa nieobecna podczas głosowania nad w/w Programem. 

Gminny Program Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych na 2014r. stanowi 

załącznik do protokołu. 
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Do punktu 7: 

Przedstawienie analizy oświadczeń  majątkowych radnych, pracowników Urzędu 

Gminy oraz osób zobowiązanych do złożenia oświadczeń majątkowych. 

Sekretarz Gminy Wanda Łakoma przedstawiła analizę oświadczeń majątkowych Wójta 

Gminy, Przewodniczącego Rady oraz pracowników i kierowników Urzędu Gminy jak i 

kierowników jednostek podległych. 

Przewodniczący Rady Zbigniew Zygadło przedstawił analizę oświadczeń majątkowych 

radnych. 

Przedstawione analizy oświadczeń majątkowych stanowią załącznik do protokołu. 

Do punktu 8: 

Przedstawienie i przyjęcie projektu uchwały w sprawie określenia wzorów formularzy 

informacji i deklaracji podatkowych. 

Projekt uchwały został omówiony na Komisjach Rady Gminy, Przewodniczący Rady  zadał 

pytanie o uwagi do projektu uchwały w/w sprawie, nikt z radnych nie wniósł uwag. 

Przewodniczący Rady Zbigniew Zygadło poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie 

określenia wzorów formularzy informacji i deklaracji podatkowych, projekt został przyjęty 12 

za, tj. jednogłośnie. 

Radny Stefan Turowski nieobecny podczas głosowania nad w/w projektem uchwały. 

Do punktu 9: 

Przedstawienie i przyjęcie projektu uchwały w sprawie określenia wysokości stawek 

podatku od nieruchomości. 

Projekt uchwały został omówiony na Komisjach Rady Gminy, Przewodniczący Rady zadał 

pytanie o uwagi do projektu uchwały w/w sprawie, nikt z radnych nie wniósł uwag. 

Przewodniczący Rady Zbigniew Zygadło poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie 

określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości, projekt został przyjęty 12 za przy 1 

wstrzymującym. 
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Do punktu 10: 

Przedstawienie i przyjęcie projektu uchwały w sprawie określenia stawek podatku od 

środków transportowych na terenie Gminy Gubin. 

Projekt uchwały został omówiony na Komisjach Rady Gminy, Przewodniczący Rady zadał 

pytanie o uwagi do projektu uchwały w/w sprawie, nikt z radnych nie wniósł uwag. 

Przewodniczący Rady Zbigniew Zygadło poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie 

określenia stawek podatku od środków transportowych na terenie gminy Gubin, projekt 

uchwały został przyjęty 12 za przy 1 wstrzymującym. 

Do punktu 11: 

Przedstawienie i przyjęcie projektu uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie 

gminy na 2013r.  

Skarbnik Gminy Anna Kowaluk przedstawiła  uzasadniła projekt uchwały w sprawie 

wprowadzenia zmian w budżecie gminy na 2013r.  

Przewodniczący Rady zadał pytania o uwagi do projektu uchwały, nikt z radnych nie wniósł 

uwag do w/w projektu, następnie poddał pod głosowanie. 

Projekt  uchwały w/w sprawie został przyjęty 12 za przy 1 wstrzymującym. 

Do punktu 12: 

Przedstawienie i przyjęcie projektu uchwały w sprawie opłaty targowej. 

Radca Prawny UG Alicja Antkiewicz przedstawiła i uzasadniła projekt uchwały, przy czym 

poinformowała o zmianach w projekcie które trzeba poddać pod głosowanie. 

Przewodniczący Rady Zbigniew Zygadło poddał pod głosowanie poprawkę do projektu 

uchwały w paragrafie 2 wykreślając słowa „w drodze inkasa”, poprawka przyjęta 11 za przy 2 

wstrzymujących, następnie poddał pod głosowanie poprawkę do projektu uchwały 

wykreślając paragraf 3,  poprawka została przyjęta 9 za przy 4 wstrzymujących. 

Przewodniczący Rady  poddał pod głosowanie projekt uchwały z naniesionymi poprawkami, 

który został przyjęty 11 za przy 1 przeciw i 1 wstrzymującym. 
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Do punktu 13: 

Przyjęcie protokołu z odbycia XL Sesji Rady Gminy. 

Radny Senior pan Stefan Turowski wnioskował, aby protokół z odbycia XL Sesji Rady 

Gminy przyjąć bez odczytania. Przewodniczący Rady Zbigniew Zygadło poddał wniosek pod 

głosowanie. 

Wniosek został przyjęty 13 za, tj. jednogłośnie. 

Do punktu 15. 

Sprawy różne, wolne wnioski. 

Sołtys wsi Grabice Edyta Zajkowska  złożyła wniosek w sprawie:  

a) Dożynek Powiatowych, informując iż od kwietnia 2013r. czyniła starania i rozmowy 

w sprawie zorganizowania dożynek powiatowych na terenie Gminy Gubin przez 

sołectwo Grabice – Luboszyce, z informacji jakie uzyskała wynikło, iż pod wnioskiem 

o zorganizowanie dożynek powiatowych musi podpisać się Wójt Gminy,  jako 

sołectwo nie mogą złożyć wniosku. Wójt Gminy poinformował Panią Sołtys, iż musi 

to zostać przedyskutowane na Komisji Rolnictwa, Leśnictwa i Ochrony Środowiska 

Rady Gminy, niestety  radni po odbytej komisji nie podjęli decyzji w sprawie 

zorganizowania dożynek powiatowych w Gminie Gubin. Miała zostać podjęta 

ewentualna uchwała o tym czy Gmina Gubin chce zorganizować dożynki powiatowe, 

na dzień dzisiejszy takiego projektu uchwały nie ma. 

b) Obwodów szkolnych, na ostatnich komisjach Oświaty dyskutowano na temat 

konsultacji społecznych, konsultacje nie odbyły się a projekt uchwały pojawił się już 

na obecnej sesji. 

 

Odpowiedzi udzielił Wójt Gminy Zbigniew Barski, wyjaśniając iż obowiązuje nas 

procedura, z której wynika, że powinniśmy wysłać informację do Sołtysów o  

dożynkach, następnie Sołtysi składają do Urzędu Gminy wnioski o chęci 

zorganizowania dożynek i Komisja Rolnictwa decyduję jaka wieś będzie 

organizować. Nie ma możliwości sfinansowania jednocześnie dożynek gminnych i  

powiatowych. Dożynki powiatowe są dużym wyzwaniem dla gminy, z którym będzie 

trudno wioskom i gminie sobie poradzić. W związku z tym nie należy w sposób 

kategoryczny wskazywać na dana wieś jako organizatora dożynek, to cała 
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społeczności musi wyrazić wolę organizacji takiego przedsięwzięcia.  To Gmina 

ponosi odpowiedzialność za organizacje dożynek.  

 

Sołtys wsi Grabice Edyta Zajkowska  odpowiedziała, iż to Wójt Gminy jest 

organizatorem dożynek, a Sołectwa tylko wykonawcą. 

 

Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Leśnictwa i Ochrony Środowiska Remigiusz 

Darmach poinformował, iż to Komisja podejmuje decyzję o dożynkach. 

 

Do punktu 16: 

Zakończenie Sesji Rady Gminy. 

Przewodniczący Rady Zbigniew Zygadło zakończył obrady XLII Sesji Rady Gminy  

o godz. 12.50 

 

Protokołował               Przewodniczący Rady 

 


